

Authorization Distributorship Certificate

(授权经销证书) No. :BS20210010

This is to authorize

兹授权

LLC "KST ENERGO ENGINEERING"

LEGAL ADDRESS 450005, REPUBLIC OF BASHKORTOSTAN UFA, ST.MARCH 8, 12, OFFICE 400E, RUSSIA

To sell and promote alternator, diesel engine, diesel generator and related spare parts from BOSS POWER in Territory of Russia, with the right to develop area distributor in Russia, including sales, installations, maintenance, and training technicians and engineers.

Valid from Jan. 1st, 2021 to Dec.31, 2022

在俄罗斯地区销售我司的产品，包括发电机，动力，发电机组及配件，服务内容包括销售，安装，维护，及工程师与技术人员培训等。

授权有效期 2021 年 01 月 01 日至 2022 年 12 月 31 日

We value our relationship with

LLC "KST ENERGO ENGINEERING"

And appreciate their contributions in supplying our products in Territory of Russia

我们珍视我们的合作，并感谢其在我司产品在俄罗斯销售的努力与贡献。

BOSS POWER's products meet pertinent regulations of ISO ISO9001:2015

博斯电机生产的产品符合 ISO9001:2015

And we assure all main parts including engine, alternator, radiator, controller, battery and charger etc are genuine and direct sources from original factories.

我们保证我司的产品质量，主要部件包括动力，发电机，水箱，控制器，电池，充电器等都是正宗的。

Authorized representative (授权代表) :

General manager: Richie Nian

Date (日期) : January 1st, 2021


Richie Nian

FUJIAN BOSS ELECTRICAL MACHINERY CO.,LTD

福建博斯电机有限公司

Add: No. 10, Xiahe Road, Minhou Economic and Technological Developing Zone, Ganzhe Street, Minhou County, Fuzhou City, Fujian Province, China

Email:info@bosspowers.com| www.bosspowers.com

Tel:0086 591 22917167

Fax:0086 591 83210167